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Interpellation till tekniska nämndens ordförande Mariette Nicander, 
med anledning av höga halter med skadliga luftpartiklar i Visby. 

 

Luften i Visby har alldeles för höga halter av skadliga partiklar. De skadliga partiklarna 
leder till ohälsa och även en liten mängd är skadlig för hälsan. Många som utsätts är 
barn på väg till och från skolan. Att Region Gotland inte gör tillräckligt för att få ner 
halterna kommer att leda till en större ohälsa för gotlänningarna och därmed en högre 
belastning på sjukvården.  

 
Det finns ett åtgärdsprogram för att få ner dessa, men trots att regionen i många år 
har vetat om problemen så är tyvärr känslan att arbetet går alldeles för långsamt. I en 
tidningsartikel säger du Mariette att vi måste testa en åtgärd i taget för att se vad som 
fungerar.  

Det finns andra städer som har lyckats få ner halterna. Vi bör redan veta vad som 
fungerar för att få en hälsosam nivå på luften i Visby.  

 

Jag frågar nu därför Mariette Nicander följande: 

• Anser du inte att vi ska sätta in alla tänkbara åtgärder för att få ner partikelnivåerna?  

• Är det inte fullt rimligt att första prio är att minimera partiklarna, oavsett åtgärd? 

 
Maya Arfvidson (MP) 


